
ACTA   DE   LA  SESSIÓ   PLENÀRIA  ORDINÀRIA  CELEBRADA  EL  DIA  VINT-I-DOS   DE
DESEMBRE  DE DOS MIL CATORZE 

A la vila de Roses  (Girona), el 22 de desembre de dos mil catorze.

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de
la  senyora  Montse Mindan  i  Cortada,  alcaldessa presidenta  de  la   corporació,  el  ple  de
l’Ajuntament a l’objecte de celebrar sessió ordinària d’acord amb la convocatòria que s’ha
repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. Ma. Pilar Piñeiro Martinez Regidora
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor

Són absents havent excusat la seva absència:
Sr. Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General
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Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.

01.-  APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ANTERIOR.

Sessió extraordinària del 13.10.2014
Sessió ordinària         del 24.11.2014

INTERVENCIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Explica que en aquest punt número 1 es correspon amb l'aprovació de les actes
de les sessions plenàries anteriors. Informa que s'incorporen unes modificacions en el punt 5
de l'acta de la sessió ordinària del dia 24 de novembre de 2014  en què es va aprovar de
modificar l'horari de celebració de les comissions informatives del ple i  que ja han quedat
incorporades. 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar l'acta
de les sessions tal i com han estat redactades. 

02.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

La senyora Montse Mindan Cortada, l'alcaldessa presidenta llegeix la informació següent: 

Dades estadístiques a 1 d'octubre de 2014 
Població total: 19.759 habitants. 
Homes: 9.925 habitants que representen el 50,23 % de la població. 
Dones:  9.834  habitants que representen el 49,77 % de la població
3756 habitants de < 16 anys, que representen el 19 % de la població

Atur
A 1 de novembre de 2014: 1.671 persones
A 1 de novembre de l’any anterior, 2013: 1.688 persones

Incidències del GIE (Gestió d'Incidències i Encàrrecs)
- Total incidències rebudes: 203  
- Incidències desestimades:  13 
- Incidències resoltes:  139 un 73 % de les incidències han estat resoltes
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- Incidències a resoldre: .190
- Pendents a resoldre: 51 

Les incidències resoltes al 100% són les que fan referència a platges, neteja urbana, residus 
urbans, runes i segueixen encàrrecs diversos de la brigada. 

Les incidències que queden i van més endarrerides són el manteniment de l'espai públic amb 
un 42% dels GIE resolts. 

Decrets dictats des de l'Alcaldia del 19 de novembre al 17 de desembre de 2014
- Total de decrets:        399
- Contingut econòmic:  112
- Contingut urbanístic:    21
- Contingut general:     266

Reunions de treball a Roses 
- 10 Reunions de treball
- 3 Consell Executiu PRODER
- 1 Consells Executius PORT 
- 4 Meses de Contractació 
- 3 Gerències d’Urbanisme 
- 3 Juntes de Govern Local 
- 1 Consell Administració ROSESNET 
- 1 Junta de Portaveus
- 1 Comissió Informativa
- 1 Ple
- 2 Meses de Negociació
- 1 Casament civil
- Reunió informativa a la Corporació (al·legacions PRUG Cap de Creus)
- Comitè d'Avaluació i Seguiment del Projecte d'Intervenció Integral Casc Antic/Pla de Barris 
de Roses.
- INCASÒL - Zona industrial
- Reunió Informativa CCOO i UGT
- Sra. Dolors Rodríguez, gerent de Ports de la Generalitat.
- Reunió Badies més Belles del Món
- 7a reunió CTGI
- Reunió Terra de Pas
- Junta Local de Seguretat
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Reunions de treball fora de Roses
- Empuriabrava, reunió Badies més Belles del Món.
- Girona, Consell Assessor General - Patronat de Turisme
- Figueres, Junta Patronat Fundació Salut Empordà

Visites rebudes a Roses
13 visites

Visites fora de Roses 
- Girona, Sr. Miquel Calm, diputat d'Acció Territorial de la Diputació de Girona.
- BCN, Sr. Pere Padrosa, director general de Transport i Mobilitat de la Generalitat.

Actes a Roses
- Dinar de jubilació de José Martín (Policia Local) i Joan Miquel Hernández (conserge escoles).
- Lliurament, per part de Càritas, del «Manifest pel dia de les persones sense llar 2014” 
- Presentació voluntariat per la llengua.
- Participació Gran Recapte d'Aliments
- Conferència Viatge al Marroc de la Xarxa Convivència
- Presentació llibre "El segador de la infàmia", de Juan Martínez
- Signatura conveni Zòdiac i Port de Roses
- Conferència “Mancomunitat/catalanisme polític: 100 anys”, a càrrec de Jordi Casassas
- XII Concert Benèfic de Nadal: Nadal a Ritme de Swing – FRCC
- Presentació de l'estudi de "l'Evolució Econòmica de les Llotges de la Costa Gironina" amb 
l'assistència de conseller conseller d'Agricultura, Ramaderia, Pesca, Alimentació i Medi Natural
de la Generalitat, Hble. Sr. Josep Ma. Pelegrí Aixut. (Confraria Pescadors).
- Inauguració local ZEN'IT - Salut i Esport - 
- III Sopar benèfic de Nadal de la Fundació FADIR
- Concert del grup "Macedònia"
- Projecció del film "L'endemà" de Isona Passola
- Aperitius de Nadal de les societats mpals: PRODER, ROSERSA i PORT DE ROSES
- Aperitiu de Nadal personal de l'Ajuntament
- Lliurament dels premis del concurs de pessebres i arbres de Nadal.
- Master Class solidària de Zumba – FRCC
- Bany de Nadal a favor de la Marató de TV3 
- Felicitar el Nadal als participants del curs de gimnàstica per a gent gran.

Actes fora de Roses
- Paris (França), presentació Tour à la Voile 2015
- Girona, PREMIS G!14 – Patronat de Turisme de Girona-Costa Brava
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- Navata, Nit del Turisme Empordanès
- BCN, Palau Generalitat - presentació llibre Aportacions Catalanes (presidit pel Molt Hble. Sr. 
Artur Mas, president de la Generalitat).

A  ssistència mitjans de comunicació 
-  Xat Empordà
- TV Roses (diverses notícies)

Testimoni de condol
- Expressar a la Sra. Olga Simarro, en nom de la Corporació, el condol per la mort de seu 
marit, - Enrique Fossoul.

Felicitacions a expressar
- Felicitar a Oliver Pérez, actual campió de Girona d'escacs sub-12, pel seu 5è lloc al 
campionat de Catalunya d'escacs en la categoria sub-12.

- Felicitar a Joan Jorquera, per la seva proclamació com a campió del 23è Open Internacional 
celebrat a Toulouse.

El Ple en queda assabentat. 

03.-  APROVAR EL PLA ESTRATÈGIC EN L’ÀMBIT DEL DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC
LOCAL I L’OCUPACIÓ A L’ALT EMPORDÀ I EL PLA D’ACCIÓ SECTORIAL EN L’ÀMBIT DEL
DESENVOLUPAMENT TURÍSTIC. 

El senyor Ambrosio Martinez Olivares, responsable de l'Àrea de Promoció Econòmica i Fires,
presenta la proposta del tenor literal  següent: 

Identificació de l’expedient 

Proposta  del  regidor  de  Promoció  Econòmica  i  Fires  relativa  a  l’aprovació  pel  Ple  de
l’Ajuntament  de  Roses  Pla  Estratègic  en  l’àmbit  del  desenvolupament  econòmic  local  i
l’ocupació a l’Alt Empordà i el Pla d’Acció Sectorial en l’àmbit del desenvolupament turístic

Antecedents

1. La crisi econòmica actual genera nous reptes als territoris per donar resposta a les neces-
sitats de les persones i del teixit productiu local, que requereix noves polítiques i accions. 
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2. Darrerament, des de l’any 2012, un conjunt d'administracions i entitats, entre les quals el
Consell Comarcal de l’Alt Empordà, l'Ajuntament de Figueres, l'Ajuntament de Roses, l'A-
juntament de l'Escala, l'Ajuntament de Castelló d'Empúries, l'Ajuntament de La Jonquera,
l'Ajuntament de Llançà, l'Ajuntament d'Avinyonet de Puigventós, juntament amb l'Associa-
ció Alt Empordà Turisme i el Consorci Salines Bassegoda, han participat en la redacció del
Pla  Estratègic en l'Àmbit del Desenvolupament Econòmic Local i l'Ocupació a l'Alt Empor-
dà i el Pla d’acció sectorial en l’àmbit del desenvolupament turístic.

    En l’elaboració d’aquest document,  hi  han participat els agents econòmics de Roses
següents: Estació Nàutica Roses Cap de Creus; Associació de Comerciants de Roses i la
Confraria de Pescadors i empreses dels diferents sectors del municipi.

3. En  data  1  de  desembre  de  2014  la  tècnica  de  Promoció  Econòmica  emet  informe
favorable. 

4. La Comissió informativa del dia 15 de desembre de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

El regidor de l’Àrea de Promoció Econòmica i Fires, Ambrosio Martínez Olivares, proposa al Ple
de l’Ajuntament l’adopció del següent:

ACORD

1. Aprovar el Pla Estratègic en l’àmbit del desenvolupament econòmic local i l’ocupació a l’Alt
Empordà i el Pla d’Acció Sectorial en l’àmbit del desenvolupament turístic que consten en
l’expedient. 

2. Nomenar a Carme Delclós, tècnica de Promoció Econòmica, membre del Grup Motor i dels
diferents Comitès de Pilotatge que siguin d’interès per part de l’Ajuntament de Roses en el
marc de l’estructura de coordinació del desplegament del Pla Estratègic previst en la Línia
estratègica 1 del Pla. 

3. L’aprovació d’aquest Pla no suposa cap despesa per l’Ajuntament de Roses.

4. Comunicar l’aprovació del Pla Estratègic en l’àmbit del desenvolupament econòmic local i
l’ocupació a l’Alt Empordà i el Pla d’Acció Sectorial en l’àmbit del desenvolupament turístic
a l’Àrea de turisme. Exp. 6094/2014

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Fa la següent explicació: 

Explica que l'elaboració d'un Pla Estratègic en l'àmbit de desenvolupament econòmic local i
ocupació de l'Alt Empordà i el Pla d'Acció Sectorial en l'Àmbit de Desenvolupament Turístic
respon,  d'una  banda,  a  la  situació  del  context  econòmic  actual  i  d'altra  a  la  necessitat
d'optimitzar els recursos, de manera que és imprescindible treballar coordinadament amb els

6



diferents  actors,  institucions  públiques,  agents  econòmics  i  agents  socials  per  al
desenvolupament econòmic de la comarca. És per això que l'Ajuntament de Roses, des del
2012 ha treballat conjuntament amb el Consell Comarcal de l'Alt Empordà, els ajuntaments de
Figueres, l'Escala, Castelló d'Empúries, la Jonquera, Llançà, Avinyonet de Puigventós i Roses,
l'Associació Alt Empordà Turisme i el Consorci Salines-Bassegoda en l'elaboració d'aquest pla
estratègic  que  també ha  comptat  amb la  participació  i  implicació  dels  agents  privats  del
territori per definir la diagnosi i les línies estratègiques. 

Remarca  que  han  participat  vint-i-cinc  agents  socioeconòmics,  vint-i-vuit  empreses  de
diferents sectors i que s'han recollit  enquestes en línia de cent-trenta cinc empreses.

Val a dir que, en l'elaboració d'aquest pla, s'ha comptat amb la participació del sector privat
que en el cas de Roses hi han participat els agents econòmics, l' Associació de Comerciants
de Roses, Estació Nàutica de Roses Cap de Creus i la Confradia de Pescadors de Roses i, pel
que fa a les empreses, hi ha participat “La Zodiac Espanya”, Servimar i l'Hotel Canyelles Platja.

Aquest  pla  constitueix  el  full  de  ruta  per  al  desenvolupament  econòmic  de  la  comarca  i
especialment del sector. Les línies estratètiques a seguir per al desenvolupament econòmic de
la comarca són set:

- Línia 1.- Configuració d'un mecanisme de coordinació en el desplegament del pla estratètic.

- Línia 2.- Suport i defensa dels interessos i representació del territori.

- Línia 3.- Model de prestació de serveis de promoció econòmica i ocupació.

- Línia 4.- Suport del desenvolupament dels sectors emergents.

- Línia 5.- Suport al teixit empresarial existent i emprenedor.

- Línia 6.- Qualificació i inserció i actuacions integrals adaptades.

-  Línia  7.-  Pla  d'acció  sectorial  a  l'àmbit  de  desenvolupament  turístic  i  conclou  aquesta
explicació dient que algunes d'aquestes accions promogudes pel pla ja s'estan aplicant. 

Després de llegir la proposta d'acord, s'ofereix a donar informació a qualsevol regidor que la
necessiti. Bàsicament és allò que ha explicat, unificar criteris i unificar esforços per part de
totes les poblacions de la comarca per mirar d'embestir  aquests moments que passen de
necessitat de llocs de treball i de creació d'empreses. 

ACLARIMENT DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Diu que la unificació de criteris també ha permès de veure, a nivell educatiu, quins
recursos hi ha a la comarca, quins punts són més febles o quins punts es poden compensar. 
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Explica que és important tenir un pla estratègic a nivell de comarca. Aclareix que per tal que
els pobles puguin demanar subvencions a la Generalitat cal que les comarques tinguin un pla
estratègic per dinamitzar econòmicament les empreses i anar conjuntament cap a un objectiu
comú.   

Pel que fa al turisme, marca les línies estratègiques, també aprofitant tots aquells punts forts
que tenen com a comarca. Independentment que després cada poble pugui desenvolupar el
seu pla i  amb el mateix objectiu. És a dir,  que si  hem de presentar un projecte comú per
obtenir una subvenció europea, ja tindrem la línia del pla estratègic sobre quins punts tenim
conjuntament per poder desenvolupar. Per posar un exemple seria “Itineraria” que abarca tota
la comarca aprofitant l'embranzida que té ara el senderisme. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE 

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Diu que van estar mirant l'expedient i al final hi ha les conclusions. En
elles es recomanen una sèrie  d'accions.  Al  seu grup municipal  li  agradaria  saber  si  en el
desenvolupament  d'aquest  pla  estratègic  totes  les  accions  recomanades  són  les  que  es
portaran a terme o en tenen previstes unes quantes. 

Després ha sentit com el senyor Ambrosio ha dit que ja n'hi ha algunes que s'estan portant a
terme i demana si li poden dir quines són. 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT

Sr. Ambrosio Martinez.- Respon que la línia estratègica 1.- es correspon amb la configuració
d'un  mecanisme de  coordinació  del  desplegament  del  pla  estratègic  que  preveu la  mesa
institucional formada pels representants polítics de la comarca. Aquesta mesa ja es va reunir el
passat 19 de novembre en la qual ell també va assistir. 

Entre els acords adoptats hi ha la definició de dos projectes estratègics com a comarca. Un
dels projectes comptava amb un dossier dels actius de la comarca per la captació d'inversió
d'empreses al territori i  el segon és la creació del projecte “La Casa Empordà” que és un
projecte  que  si  s'arriba  a  portar  a  terme,  serà  el  lloc  on  hi  haurà  les  reunions  i  on  es
coordinaran  tots aquests esforços que es fan a nivell de la comarca.

Quant als comitès de pilotatge, explica que s'han creat diferents comitès de pilotatge per cada
línia estratègica. La línia 4.- Suport al desenvolupament dels sectors emergents i el foment a
la participació del sector privat en els projectes estratègics del pla. 

El Servei d'Ocupació de Catalunya ha aprovat un projecte de l'Ajuntament de Figueres per
desenvolupar aquesta línia de treball de manera conjunta amb les entitats que formen el grup
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motor,  on hi  participa també l'Ajuntament de Roses.  Conclou la  seva explicació dient que
aquestes són les línies que ja s'han portat endavant. 

Alcaldessa.- Explica que en aquesta última reunió no hi va poder anar. De moment, s'estan
plantejant  les  reunions  i  mirant  qui  en  formarà  part,  per  veure  com es decideixen  a  tirar
endavant aquestes línies estratègiques depenent com sempre de pressupostos, oportunitats i
de les empreses que puguin col·laborar. 

INTERVENCIÓ DE GENT DEL POBLE

Sra. Ma. Àngels Arjona.-   Diu que és per això que volien saber més o menys com funcionaria.
El regidor ponent ja ha dit que hi ha uns comitès i li vol preguntar si l'Ajuntament pot decidir de
formar o de no formar-hi part i de desenvolupar una acció o no, segons ens interessi o no. Això
és el que ella entén i, a més a més, una altra cosa que volia puntualitzar és que aquest pla
estratègic, que no té cap cost per l'Ajuntament, però suposa que el desenvolupament d'aquest
pla si que tindrà costos.

Han vist que algunes accions es portaran a terme aquest 2015 i que hi ha diferents etapes,
també en el 2016. El desenvolupament del pla si que tindrà costos per a l'Ajuntament, encara
que aquest pla estratègic no en tingui, si és que ho han entès bé.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon afirmativament i explica que la redacció del pla estratègic no ha tingut
cap cost,  perquè ha estat  subvencionat  a  través del  SOC. Es tracta,  sobretot,  de  recollir
oportunitats  que  es puguin  obtenir  de  diferents fonts europeus,  de  la  Generalitat,  etc.  i  ,
evidentment, quan tinguin la implicació de les empreses, si després veuen que hi han d'abocar
diners, s'hi hauran d'abocar diners per desenvolupar-ho.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

04.-  APROVAR  PROVISIONALMENT,  PER  SEGONA  VEGADA,  EL  PLA  ESPECIAL  DEL
CATÀLEG  DE  PATRIMONI,  EDIFICIS  I  BÉNS  D’INTERÈS  DEL  MUNICIPI  DE  ROSES,
D’INICIATIVA MUNICIPAL

La  senyora  Sílvia  Ripoll,  com a  responsable  de  l'àrea  d'Urbanisme,  presenta  la  proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 
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Antecedents

1. El Ple de l’Ajuntament en la sessió ordinària del 31 de març de 2014 acorda: 

1) Aprovar provisionalment el document anomenat "Pla especial del catàleg de patrimoni,
edificis i béns d’interès de Roses”, redactat el mes de gener de 2014 pels arquitectes
Josep i Joan Antoni Vilanova Brugués de l’empresa Vilanova Arquitectes, SCP,   (n/RE
1136/22.01.14), autenticat pels serveis tècnics de l’àrea d’Urbanisme amb la referència
2014.01.24, el qual, segons l’informe de l’arquitecte municipal cap del Departament de
Planejament  i  Execució  Urbanística  de l’àrea  d’Urbanisme,  de 6  de març  de 2014,
incorpora les prescripcions assenyalades per les administracions sectorials.

2) Trametre-ho  a  la  Comissió  Territorial  d’Urbanisme  de  Girona  perquè  adopti  l’acord
d’aprovació definitiva.

2. En data 30 de maig de 2014, RE 8521/14, el Departament de Territori i Sostenibilitat de la
Generalitat de Catalunya comunica que han tramès un exemplar de l’esmentat Pla al Servei
Provincial de Costes de la Direcció General de Costes del Ministeri de Medi Ambient, pel
seu  informe,  de  conformitat  amb  l’article  117  de  la  Llei  de  costes  i  210.2  del  seu
Reglament.

En compliment de l’apartat 3 de l’article 117 de la Llei de costes, el termini de què disposa
la  Comissió  Territorial  d’Urbanisme per  resoldre,  queda interromput  fins al  compliment
d’allò establert a l’apartat 2 de l’esmentat article.

3. En data 11 de novembre de 2014, RE 17166/14, el Departament de Territori i Sostenibilitat
de la Generalitat de Catalunya tramet l’informe de la Direcció General de Sostenibilitat de la
Costa i del Mar, de data 30 d’octubre de 2014, segons el qual cal tenir en compte les
consideracions assenyalades en l’esmentat informe i, prèviament a l’aprovació definitiva
del Pla,  cal  trametre l’expedient complet  i  diligenciat  al  Servei Provincial  de Costes de
Girona per a l’emissió de l’informe que disposen els articles 112.a) i 117.2 de la Llei de
costes.

4. En data 25 de novembre de 2014, RE 17956/14, Vilanova Arquitectes,  SCP presenta a
l’Ajuntament  informe de data  novembre  de 2014,  un DVD que  conté  un exemplar  del
projecte redactat el novembre de 2014 pels mateixos tècnics, i un exemplar en paper de
l’article  47 del  Títol  IV:  disposicions generals  –  disposicions generals  per  als  edificis  i
elements  catalogats  situats  en  els  àmbits  fixats  per  la  legislació  de  Costes,  amb  les
modificacions assenyalades.

Els serveis tècnics municipals de l’àrea d’Urbanisme autentiquen l’esmentat projecte amb
la referència 3DUN i data 2014.12.05.

5. La Comissió Territorial  d’Urbanisme de Girona en sessió del  27 de novembre de 2014
acorda suspendre la tramitació de l’expedient (n/RE 18935/14).

6. Amb data 5 de desembre de 2014 l’arquitecte municipal informa que el nou exemplar que
l’equip redactor ha presentat en data 25 de novembre de 2014, RE 17956/14, incorpora les
prescripcions de l’informe de la Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i del Mar de
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data  30  d’octubre  de  2014,  RE  17166/14.  Cal  trametre  de  nou  l’expedient  complet  i
diligenciat,  a  l’esmentada  Direcció  General  a  través  del  Servei  Provincial  de  Costes  a
Girona, per a l’emissió de l’informe que disposa l’article 112.a) i 117.2 de la Llei de costes.

7. Amb data 5 de desembre de 2014 la cap del Departament Jurídic Administratiu de l’Àrea
d’Urbanisme informa al respecte.

8. La Comissió Informativa del Ple del dia 15 de desembre de 2014 ha emès un dictamen
favorable al respecte.

9. Amb data 16 de desembre de 2014 la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia
Ripoll i Cayuela, dicta una proposta al respecte, amb el vistiplau del regidor de Coordinació
Territorial i Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer.  Pla  d'ordenació  urbanística  municipal  (POUM)  de  Roses  (DOGC  núm.  5682  de
30.07.2010).

Segon.  Decret  legislatiu  1/2010,  de  3  d’agost,  pel  qual  s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei
d’urbanisme (DOGC núm. 5686, de 05.08.2010); modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer
(DOGC núm. 6077, de 29.02.2012). 

Tercer. Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme
(DOGC núm. 4682, de 27.07.2006); modificat pel Decret 64/2014, de 13 de maig, pel qual
s’aprova  el  Reglament  sobre  protecció  de  la  legalitat  urbanística  (DOGC  núm.  6623,  de
15.05.2014). 

Quart. Llei 22/1988, de 28 de juliol, de costes (BOE núm. 181, de 29.07.1988) i Llei 2/2013, de
29 de maig, de protecció i ús sostenible del litoral que la modifica (BOE 129, de 30.05.2013).

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD:

1. Aprovar, per segona vegada, de manera provisional el document anomenat “Pla especial
del catàleg de patrimoni, edificis i béns d’interès de Roses”, redactat el mes de novembre
de  2014  pels  arquitectes  Josep  i  Joan  Antoni  Vilanova  Brugés  de  l’empresa  Vilanova
Arquitectes, SCP (presentat amb RE 17956/25.11.14 i autenticat pels serveis tècnics de
l’àrea d’Urbanisme amb la referència 3DUN de 2014.12.05), el qual, segons l’informe de
l’arquitecte municipal  de  data 5 de desembre de 2014,  incorpora les prescripcions de
l’informe de la Direcció General de Sostenibilitat de la Costa i el Mar de data 30 d’octubre
de 2014, RE 17166/14.

2. Trametre  una  còpia  de  l’expedient  complet  i  diligenciat,  a  la  Direcció  General  de
Sostenibilitat de la Costa i el Mar del Ministeri d’Agricultura, Alimentació i Medi Ambient, a
través del Servei Provincial de Costes a Girona, per a l’emissió de l’informe que disposen
els articles 112.a) i 117.2 de la Llei de costes.
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3. Comunicar-ho a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, per al seu coneixement i
efectes.= Exp. 4217/11.

INTERVENCIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sra. Sílvia Ripoll.-  Explica que l'aprovació provisional d'aquest pla, per segona vegada, es
degut  al  fet  que un cop s'ha enviat  a totes les administracions,  han rebut  un informe del
MAGRAMA  (Ministerio  de Agricultura,  Medio  Ambiente  i  Alimentación)  amb una  sèrie  de
petites consideracions.

En tot  cas,  ens han demanat que se solucioni  un error  en el  dibuix de la  zona Marítimo-
Terrestre que cau a l'alçada de la Cova del Grill i han inclòs una segona consideració que han
hagut d'afegir. Aquesta consideració és que a l'últim article d'aquest pla especial de béns,
s'han de transcriure dos articles de la Llei de Costes. Un cop solucionades aquestes dues
petites errades, es tornarà a enviar i seguirà el seu curs. No hi ha cap mena de problema.

INTERVENCIÓ D'ALGUN DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPALS

Sr. Jordi Fernandez.- Explica que en aquest punt s'abstindrà, perquè ha vist l'expedient i hi ha
finques particulars afectades i,  a més a més,  en aquestes finques particulars hi  ha alguna
vivenda afectada.

Segueix dient que a l'expedient ha vist que en aquestes finques particulars hi  ha diverses
vivendes afectades,  com poden ser les de l'avinguda Diaz Pacheco i  del Passeig Marítim.
Anant cap a Canyelles també n'hi ha alguna. Diu que com a resultat  d'això, aquestes finques
queden afectades i  segons quines actuacions no es podrien fer. No sap si ho té ben entès. 

RESPOSTA DE LA REGIDORA PONENT

Sra.  Sílvia  Ripoll.-  Explica  que,  en  tot  cas,  és  un  catàleg  on  queden  classificades  o
catalogades  unes propietats on hi ha béns i vivendes particulars i, per això, s'anomena així.
Aleshores, en aquest pla especial es determinen les actuacions que es poden fer en aquests
immobles i en aquestes vivendes. 

Alcaldessa.- Suposa que es refereix a si ells saben que estan afectats i diu que, evidentment,
ells han estat notificats i, per tant,  saben que formen part d'aquest catàleg i han tingut temps
de presentar al·legacions.  Aquest document ha estat a exposició pública i  el que fem ara,
després d'haver-ho aprovat per ple, és tornar-ho a passar per a la modificació d'un informe
exterior.

Sr. Carles Pàramo.- Fa ús de la paraula per explicar que en el moment que es va fer aquest
catàleg,  que és obligat  i  que forma part  del  POUM, que es va aprovar  en el  2010,   això
quedava pendent. Tots aquests béns que són d'interés cultural, ja sigui pel seu valor històric
pel seu valor patrimonial o pel seu valor arquitectònic es cataloguen, aquí a Roses i arreu de
Catalunya.  
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Per aquest motiu, evidentment, quan algú vol fer alguna cosa, no pot canviar aquell bé que
s'està catalogant. Aquest pla afecta masos, xalets a l'entrada i sortida de Canyelles i també
cases dins del poble. Si aquesta política  s'hagués fet a temps, a Roses encara hi hauria cases
importants modernistes, que malauradament es van deixar tirar a terra. 

Posa com a exemple de casa modernista, aquesta mateixa casa on són ara que gràcies a una
acció al final del franquisme, portada a terme per  l'Assamblea de Veïns de Roses, va aturar-ne
l'enderroc i avui lluim d'aquesta manera. 

També han mantingut la façana de l'altre edifici municipal i de l'edifici de Can Jordà. D'aquest
edifici explica que, el dia que varen voler enderrocar, l'edifici, tot i que és d'uns propietaris,
com que  estava  catalogat  per  l'anterior  POUM (Pla  d'ordenació  Urbanística  Municipal)  la
façana es va mantenir, sinó s'haurien perdut aquests caràcters.

Aclareix que no és una imposició, no és un invent, no és un caprici de l'Equip de Govern, sinó
que és el sistema jurídic i urbanístic aquí a Catalunya. El senyor Pàramo es mostra interessat
en remarcar-ho, perquè hi ha persones que per les paraules del senyor Jordi Fernández potser
no han entès aquesta qüestió.

Sr. Jordi  Fernandez.- L'única cosa que deia és que hipotequen les finques d'algun particular
que potser no hi hauria necessitat. Insisteix que d'algun xalet no en veu la necessitat. 

Alcaldia.- Respon que en tot cas el criteri és tècnic. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vots a favor: Catorze (14) Montse Mindan, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez,  Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar,
Àngel Tarrero, Carlos López,  Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona i Montse Mindan.  

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Tres (3) Ma. Pilar Piñeiro, Carles Ferrer i Jordi Fernández.

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.

05.- RATIFICAR L’ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DEL 14-11-2014, D’APROVAR
LA MODIFICACIÓ DEL “PROJECTE D’INTERVENCIÓ INTEGRAL EN UNA ÀREA URBANA
D’ATENCIÓ ESPECIAL AL MUNICIPI  DE ROSES ANOMENAT CASC ANTIC”,  D’INICIATIVA
MUNICIPAL

La  senyora  Sílvia  Ripoll,  com a  responsable  de  l'Àrea  d'Urbanisme,  presenta  la  proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Antecedents

1. La Junta de Govern Local del dia 14 de novembre de 2014 adopta el següent acord:
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“6.2.-  PROJECTE D’INTERVENCIÓ INTEGRAL EN  UNA  ÀREA  URBANA  D'ATENCIÓ
ESPECIAL AL MUNICIPI DE ROSES, ANOMENAT CASC ANTIC.

Antecedents

1. En  relació  amb la  convocatòria  per  a  l’atorgament  dels  ajuts  que  estableix  la  Llei
2/2004,  de  4  de  juny,  de  millora  de  barris,  àrees  urbanes  i  viles  que  requereixen
especial atenció, amb data 7 de juliol de 2008 el conseller de Política Territorial i Obres
Públiques de la Generalitat de Catalunya resol atorgar a l’Ajuntament de Roses una
subvenció  de  4.313.450  €  corresponent  al  50%  del  pressupost  (8.626.900  €)
desglossat en cinc anualitats (2008-2012).

2. El Ple de l’Ajuntament del dia 28 de desembre de 2012 acorda ratificar l’acord de la
Junta de Govern Local del dia 5/12/2012, pel qual es resol:

1) Aprovar  la  modificació  del  “Projecte  d’intervenció  integral  en  una  àrea  urbana
d’atenció especial al municipi de Roses, anomenat casc antic” (del Programa de
millora de barris); d’acord amb la “Memòria tècnica de modificació de l’àmbit, de
modificació del projecte i pròrroga ordinària del projecte d’intervenció integral del
casc  antic  de Roses”  redactada  per  l’arquitecte  municipal  el  21/11/2012,  que
inclou un Pla financer i plànols.

2) Sol·licitar a l’Oficina de Gestió del Programa de Barris del Departament de Territori
i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, una pròrroga de 2 anys per poder
desenvolupar  completament  el  “Projecte  d’intervenció  integral  en  una  àrea
d’atenció especial al municipi de Roses anomenat casc antic” i la modificació del
Pla financer.

3. En data 15 de gener de 2013, RE 760/13, l’Oficina de Gestió del Programa de Barris
del Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, tramet les
resolucions  del conseller de Territori i Sostenibilitat de data 24/12/2012, del secretari
d’Habitatge i Millora Urbana  i  del president de la Comissió de Gestió del Fons de
foment  de  programa  de  barris, ambdues  de  data  2/12/2012,  d’aprovació  de  la
proposta de modificació, de concessió de pròrroga i d’aprovació de la modificació de
l’àmbit del Projecte d’intervenció integral del casc antic de Roses que inclou un Pla
financer i plànols.

4. Durant la cinquena reunió del Comitè d’Avaluació i  Seguiment del Pla de barris de
Roses del dia 17/09/2013 el responsable de l’Oficina de Gestió del Programa de Barris
manifesta que, en relació amb el desenvolupament del projecte i ateses les dificultats
econòmiques  que  tots  els  municipis  tenen  per  poder  acabar  el  programa,  els
ajuntaments poden demanar una altra pròrroga de quatre anys (2014-2018), d’acord
amb el que preveu el Decret 53/2012, de 22 de maig, pel qual es modifica l’article 15.2
del Decret 369/2004, de 7 de setembre.
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5. El mes d’octubre de 2014, l’arquitecta municipal responsable del Projecte, redacta la
“Memòria tècnica de modificació 4 i pròrroga excepcional del Projecte d’intervenció
integral del casc antic de Roses”. 

En aquesta Memòria es descriu el desenvolupament del projecte i els canvis en els
camps d’inversió corresponents a la reurbanització de carrers (1.01.01); soterrament de
contenidors (1.02.01)  i a la creació d’un edifici d’equipament cultural – SUF (3.01.01).

Formen part de la Memòria  els següents annexos:

 Annex 1: Reportatge fotogràfic

- Carrers del casc antic (inici i acabament de les obres) 

-  Projecte de reurbanització de la Rambla Ginjolers (inici de les obres)

 Annex 2: Quadre resum de les intervencions

- Resum de les intervencions executades i les que queden pendents amb les
justificacions corresponents.

 Annex 3: Pla econòmic financer

- Pla econòmic financer més adequat a la realitat i amb una nova planificació
amb una previsió per a l’any 2015 de 4.732.714,09 €,  per a l’any 2016 de
654.052,22 €, per a l’any 2017 de 526.795,77 € i per a l’any 2018 de 59.026,15
€.

     La inversió total per camps queda establerta de la següent manera:

Camp Codi CONVENI MODIFICAT 2 MODIFICAT 3 MODIFICAT 4 PUOSC

1 1.01.01 3.000.000,00 4.489.509,76 4.901.083,27 3.999.458,17 100.000,00 

1 1.02.01 156.600,00 154.474,88 134.162,47 61.837,20

1 1.03.01 25.000,00 10.730,00 10.730,00 10.730,00

1 1.05.01 1.112.300,00 535.857,50 618.839,18 618.839,18

3 3.01.01 2.592.000,00 2.829.232,44 2.815.535,76 3.789.486,14

4 4.01.01 190.800,00 190.800,00 50.000,00 50.000,00
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5 5.01.01 350.200,00 199.999,98 50.000,00 50.000,00

5 5.03.01 150.000,00 116.295,44 19.085,50 19.085,50

7 7.01.01 150.000,00 100.000,00 27.463,81 27.463,81

 8.626.900,00 8.626.900,00 8.626.900,00 8.626.900,00

6. Amb data 7 de novembre de 2014 la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia
Ripoll  i  Cayuela,  dicta  una  proposta  al  respecte,  amb  el  vistiplau  del  regidor  de
Coordinació Territorial i Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer.  Conveni,  de data 13.03.2009,  de col·laboració entre el  Departament  de Política
Territorial de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Roses pel desenvolupament del
projecte d’intervenció integral de l’àrea urbana anomenada casc antic subvencionat a
l’empara de la Resolució PTO/433/2008 de 20 de febrer, que compta amb una inversió
total de 8.626.900 €.

Segon. Llei 2/2004, de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i viles que requereix
especial atenció.

Tercer.  Decret 53/2012, de 22 de maig, pel qual es modifica l’article  15.2  del  Decret
369/2004, de 7 de setembre, pel qual es desplega la Llei 2/2004, de 4 de juny, estableix
que: “Per resolució de la presidència de la comissió es podrà concedir una pròrroga, no
superior a dos anys, si existeix una causa justificada no imputable al beneficiari, sempre
que hagi estat sol·licitada amb anterioritat a la finalització del termini d'execució de les
actuacions. Excepcionalment, per resolució de la presidència de la comissió, amb informe
previ de l'oficina tècnica, es podrà ampliar aquesta pròrroga fins a un termini màxim de
quatre anys més, sempre que sigui per finalitzar les actuacions finançades, existeixi una
causa justificada no impotable al beneficiari i es mantingui l'equilibri pressupostari entre els
camps del projecte d'intervenció integral aprovat. Aquesta pròrroga excepcional s'ha de
sol·licitar abans que s'hagi exhaurit el termini de pròrroga ordinària” (DOGC 6134,  de
24.05.2012).

      Resolució

La Junta de Govern Local acorda:

1. Aprovar la modificació del “Projecte d’intervenció integral en una àrea urbana d’atenció
especial al municipi de Roses anomenat casc antic”, d’acord amb la “Memòria tècnica
de modificació 4 i  pròrroga excepcional del Projecte d’intervenció integral  del casc
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antic  de  Roses”,  redactada  el  mes  d’octubre  de  2014  per  l’arquitecta  municipal
responsable del projecte;  que inclou el  nou Pla econòmic financer i  en la qual es
descriu  el  desenvolupament  del  projecte  i  els  canvis  en  els  camps  d’inversió
corresponents  a  la  reurbanització  de  carrers  (1.01.01);  soterrament  de  contenidors
(1.02.01)  i a la creació d’un edifici d’equipament cultural – SUF (3.01.01).

2. Sol·licitar a l’Oficina de Gestió del Programa de Barris del Departament de Territori i
Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, d’acord amb la Memòria tècnica del mes
d’octubre de 2014:

1) Una  pròrroga  de  4  anys  per  poder  desenvolupar  completament  el  “Projecte
d’intervenció  integral  en  una  àrea  d’atenció  especial  al  municipi  de  Roses
anomenat casc antic”, d’acord amb el que estableix el Decret 53/2012, de 22 de
maig, pel qual es modifica l’article 15.2 del Decret 369/2004, de 7 de setembre,
que desplega la Llei 2/2004, de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i
viles que requereixen una atenció especial.

2) La modificació del Pla econòmic financer.

3. Trametre un certificat de l’acord adoptat a l’Oficina de Gestió del Programa de Barris
del Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, juntament
amb  la  “Memòria  tècnica  de  modificació  4  i  pròrroga  excepcional  del  Projecte
d’intervenció integral del casc antic de Roses”, redactada el mes d’octubre de 2014
per l’arquitecta municipal responsable del projecte.

4. Ratificar-ho pel Ple de l’Ajuntament.= Exp. 1336/08.”

2. La Comissió Informativa del Ple del dia 15 de desembre de 2014 ha emès un dictamen
favorable al respecte.

3. Amb data 16 de desembre de 2014 la regidora responsable de l’àrea d’Urbanisme, Sílvia
Ripoll i Cayuela, dicta una proposta al respecte, amb el vistiplau del regidor de Coordinació
Territorial i Sostenibilitat, Carles Pàramo i Ponsetí.

Resolució

El Ple de l’Ajuntament adopta el següent 

ACORD:

1. Ratificar l’acord adoptat per la Junta de Govern Local del dia 14 de novembre de 2014, pel
qual  s’aprova  la  modificació  del  “Projecte  d’intervenció  integral  en  una  àrea  urbana
d’atenció especial al municipi de Roses anomenat casc antic”, d’acord amb la “Memòria
tècnica de modificació 4 i pròrroga excepcional del Projecte d’intervenció integral del casc
antic  de  Roses”,  redactada  el  mes  d’octubre  de  2014  per  l’arquitecta  municipal
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responsable del projecte;  que inclou el nou Pla econòmic financer i en la qual es descriu el
desenvolupament  del  projecte  i  els  canvis  en els  camps d’inversió  corresponents  a  la
reurbanització de carrers (1.01.01); soterrament de contenidors (1.02.01)  i a la creació d’un
edifici d’equipament cultural – SUF (3.01.01).

2. Comunicar-ho a l’Oficina de Gestió del Programa de Barris del Departament de Territori i 
Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya,   per al seu coneixement i efectes oportuns.= 
Exp. 1336/08.

EXPLICACIÓ DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Ripoll.- Explica que, com saben els presents,  ja es va demanar una pròrroga de dos
anys. El Pla de Barris va del 2008 al 2012. Es va demanar una pròrroga ordinària que finalitza
el 2014 i cada any hi ha un comitè d'avaluació per al seguiment de les actuacions del Pla de
Barris on el responsable de l'oficina de gestió ens va explicar que hi ha determinats municipis
que, per raons diverses, no poden executar les obres dins del termini establert. Això ha obert
la  possibilitat que l'Ajuntament pugui demanar una pròrroga excepcional de quatre anys, per
tal de poder acabar la rambla de la riera Ginjolers i fer l'edifici de la SUF. És una pròrroga
excepcional de quatre anys a partir de l'any 2014 que finalitza l'any 2018. 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.-  Volia preguntar si un cop enderrocat l'edifici de la SUF es procedirà a
reconstruir  immediatament  l'edifici.  Pregunta  si  estarà  gaire  temps parat  o  de seguida  es
reconstruirà.  

RESPOSTA DE LA REGIDORA PONENT

Sra. Sílvia Ripoll.- Respon que de seguida que s'enderroqui es procedirà a construir. S'han de
seguir  tots  els  tràmits  de  licitació,  d'obertura  de  pliques,  adjudicació  i  tot  això.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Respon que amb els terminis cal ser prudent, perquè ara pot haver baixes i quan
hi ha baixes hi ha un requeriment de documentació a l'empresa. Tot i que fins ara no hi ha
baixes  i  si  segueix  així  aniran  més  de  pressa.  Segueix  explicant  que  quan  hi  ha  tràmits
administratius que no depenen de l'Ajuntament, els tràmits s'allarguen. De vegades, segons la
licitació  podem trigar  més,  però  la  intenció  era  enderrocar-ho  i  quan  s'acabés  l'enderroc
començar l'obra. 
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Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA ABANS D'ENTRAR EN EL PUNT DE PRECS I PREGUNTES

Alcaldessa.- Diu que abans de passar al torn de precs i preguntes vol recordar a aquells que
no  formen  part  de  la  Junta  de  Portaveus,  que  en  comissió  informativa  es  va  dir  que
segurament avui portarien alguns punts més  i s'han deixat per al ple del mes de gener, perquè
alguns són convenis i s'havien d'acabar de concretar amb les parts. Per tant, els punts que
previsiblement volien afegir per a aquest ple ordinari els deixaran per al mes de gener.  

06.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA

Sra. Ma. Pilar Piñeiro.- En absència del company del Grup Municipal Socialista, senyor Jesús
Minguez,  a qui li desitgen una ràpida recuperació, fa les següents intervencions: 

01.- La seva pregunta és si hi ha alguna actuació per crear treball, promocionar i desencallar la
zona industrial i alguna mesura empresarial concreta per crear treball.

INTERVENCIÓ D'UN DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr. Jordi Fernandez.- Fa les següents intervencions: 

01.- Ha vist com s'ha fet la rotonda del mas Mates i s'ha fet una mica d'asfalt, per la qual cosa
pregunta si no s'hauria pogut avançar una mica més anant cap a Roses, sobretot quan es va
en cotxe o en moto. Concreta que és a l'alçada del dipòsit, on hi ha un sot força profund i creu
que és una mica perillós.

02.- Tot seguit vol fer un prec al senyor Pàramo arran de tot el que ha sortit a la premsa. Avui
volia demanar-li la dimisió, però no ho farà. Recorda que un dia dia el senyor Pàramo li va dir
que la seva posició no era ètica i,  per això,  el regidor no adscrit vol apel·lar a l'ètica i per ètica
demana al senyor  Pàramo que marxi. 

Segueix dient que simplement per un formalisme avui no està imputat i  li  agradaria que el
senyor Pàramo lliurés aquest Ajuntament de sospita. Simplement, aquesta és la petició que fa,
ja que el senyor Pàramo li va dir un dia que era el regidor no adscrit qui no tenia ètica.
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Afegeix que tothom sap que el regidor senyor Pàramo no està imputat avui simplement per un
defecte. Diu que avui no està imputat, perquè és aforat, tot i que és un futur imputat i volia que
lliurés aquest Ajuntament de tota sospita.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE

Sr. Francesc Giner.- Diu que farà un parell de preguntes a petició d'una veïna de Roses.

01.- Diu que a la sessió ordinària del 18 d'octubre de 2013, el ple d'aquest Ajuntament va
acordar requerir a una immobiliària de Roses com a responsable subsidiària dels compromisos
adquirits mitjançant acord plenari en data del 18.04.1995 per una veïna de la població, perquè
en el termini de tres mesos es realitzés una serie d'actuacions. Una d'aquestes actuacions és
d'exigir a la promotora la finalització de la urbanització de la PA 8, concretament la zona de
“Els Balins” del POUM i també les cessions urbanístiques corresponents dels espais públics
d'aquest polígon. Pregunta per què no es va complir mai aquest acord i per què no s'ha fet
complir. 

02.- Una segona pregunta en relació a aquest cas és per quin motiu es va contractar els
serveis del despatx d'advocats de Barcelona Pareja i Associats. 

03.- Volen fer paleses les queixes d'alguns veïns, sobretot de la part cèntrica de Roses, en
relació a la il·luminació dels carrers, perquè hi ha alguns carrers, per exemple, com el Francesc
Macià que, pràcticament, està sense motius nadalencs i sobretot la plaça Llevant que no té
cap motiu nadalenc. Tota aquella zona del poble creuen que és prou cèntrica i important per
tenir aquesta il·luminació després dels diners que s'hi han dedicat. 

04.- En relació a la SUF demana que l'informin de quan s'enderrocarà.

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Fa les següents intervencions.

01.- Aprofitant que la senyora Ma. Pilar Piñeiro ha fet una pregunta de la zona industrial, en el
darrer ple, el Grup Municipal de Gent del Poble va demanar informació en relació a la zona
industrial i li van contestar que hi havia conflictes, però que estaven resolts i que ja es podien
posar a la venda els terrenys.

El Grup Municipal de Gent del Poble va comentar que sabien que hi havia un recurs en el
Tribunal Superior de Justícia de Madrid per part de l'IAEDEN i li van contestar que mirarien
d'esbrinar alguna cosa i pregunta si realment és així o no.  

02.-  En relació a la  neteja de les  places que queden dintre de les vivendes Sant  Josep,
pregunta a qui correspon, als propietaris dels pisos i aparcaments o a l'Ajuntament.
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03.- Tramet una queixa reiterada, ja que per motius de la seva feina va cada dia a la SARFA i
els xòfers es queixen moltíssim de la nova rotonda del mas Mates. Diuen que entrant cap a
Roses, el girar els resulta molt dificultós. Pugen molt sovint amb la roda sobre la rotonda,
perquè no tots els autobusos tenen la mateixa llargada i distància entre eixos. Sembla que els
és molt complicat de girar a la rotonda i més encara ara, havent posat la baraneta de fusta.

04.- Sortint de Roses, per entrar a la marquesina que està a mà dreta entrant al mas Mates
han d'envair el carril de l'esquerra per poder girar. 

Ara hi ha dos carrils i si ells van pel de la dreta que és el que s'utilitza per entrar al mas Mates
han d'envair el que l'esquerra per poder girar.

Troben que té certs defectes de cara als autocars. Si això ho transportem a l'estiu que venen
autocars grans de turistes, doncs potser ens trobarem amb dificultats. Segueix explicant que
no li ha comentat un únic xòfer, sinó que han estat diversos xòfers que li han comentat.

A banda d'això, a la mateixa zona, divendres passat també va veure que la senyalització està
equivocada. Dels dos carrils, un d'ells, el de la dreta per entrar al mas Mates i abans d'arribar a
aquest punt, on hi ha l'asfalt  vell,  la senyalització indica que t'has de col·locar a la dreta i
després et diu que t'has de situar a l'esquerra, si vols sortir de Roses. Aquesta senyalització
pot  crear  algun  dubte,  la  gent  de  Roses  ho  sabem,  però  a  la  gent  de  fora  veu  que  la
senyalització els diu que primer s'han de situar a la dreta i resulta que si no volen entrar al mas
Mates, després s'han de situar a l'esquerra en poc tros. 

La regidora del GDP diu que divendres passat va constatar que això era cert i no sap si s'ha
fet o no. 

INTERVENCIÓ D'UN DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions:

01.-  En fer  ús  de  la  paraula,  primer  de tot  es  vol  afegir  a  les  paraules  del  regidor  Jordi
Fernández que, com  ell,  considera que l'ètica és molt important a la política i en cas que sigui
imputat seria bo que dimitís. 

02.- Seguidament d'acord amb la  votació dels pressupostos de l'any 2014 en els que va votar
en contra, vademanar als polítics d'abaixar-se el sou a partir del 1 de gener del 2015 i que
aquests  diners  han  d'anar  destinats  als  1.600  aturats  que  tenim  al  poble  de  Roses  per
formació, per a la creació de vivers d'empreses o qualsevol eina que faci que l'atur d'aquest
poble baixi, perquè es queda enquistat en 1.600 aturats. 

03.- També fa un prec en relació a una querella que es va interposar contra un ciutadà, perquè
aquest  ciutadà  considerava  que  hi  havia  hagut  un  enriquiment  en  relació  a  un  hotel  que
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afectava aquest ciutadà, per una decisió política que afectava a una família política del nostre
Ajuntament. En el cas que aquesta querella quedi arxivada o quedi enretirada, només demana
que aquests 9.000 € es retornin al poble de Roses, que és el que va costar la querella criminal,
i que aquests diners vagin destinats a aquests 1.600 aturats que té el nostre poble, perquè
tinguin alguna sortida digna. 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Alcaldessa.- Respon a la senyora Ma. Pilar Piñeiro que la qüestió del desenvolupament de la
zona industrial és una qüestió en la què estan treballant. Diu que ho lligarà tot i contestarà als
dos regidors que li han preguntat. 

Aquest mes de desembre han vingut els de la zona industrial, han demanat als seus juristes, és
cert que l'INCASOL ha presentat el seu recurs, però en tot cas el que diuen els advocats és
que no impedeix començar a treballar en la seva comercialització, perquè el que requereixen
només incideix econòmicament. 

Diu  que  estan  preparant  el  document  de  presentació  a  l'empresariat.  Hi  ha  diferents
empresaris que voldrien optar a la compra d'un solar per poder edificar i   muntar la seva
empresa i, per tant, estan contents. El que passa és que hi ha una part que correspon a petits
solars  que  són  propietat  de  l'Ajuntament  de  Roses,  és  el  seu  patrimoni  i  és  qui  ha  de
comercialitzar aquests solars. La resta de solars són de l'Incasòl. 

Estan intentant de preparar una presentació conjunta i després dependrà de la quantitat de
metres que necessitin els empresaris per adquirir aquesta zona.

Pel  que  fa  a  l'existència  d'alguna  actuació  per  crear  treball,  saben  que  hi  ha  la  llei  de
pressupostos  que  és  una  llei  estatal  que  no  els  permet  contractar  treballadors  i  com va
explicar  el  regidor  Escobar,  a  petició  el  senyor  Carles  Ferrer,  li  han  fet  arribar  totes  les
actuacions que fa el departament de Promoció Econòmica i, si vol, també li faran arribar per
veure tot el que fa i pot fer aquest Ajuntament per ajudar tota aquella gent que està buscant
feina. 

Diu que l'Ajuntament no crea treball, sinó que ajuden a la feina, posen en contacte empreses i
el  que intenten és posar el  poble amb la millor  situació possible,  perquè les empreses es
puguin desenvolupar. 

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Respon la intervenció en relació als problemes de gir respecte a la
rotonda  del  mas Mates.  Explica  que  va  fer  les  proves  amb un  autocar  i  no  donava  cap
problema de gir. La situació que produïa més problemes era la d'un camió amb gòndola que
dóna la llargada de dos autocars seguits, que tot i que girava, tenia una mica de dificultat, però
de vehicles d'aquests no se'n veuen gaire. 
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Quant a la marquesina de l'autocar situada al mas Mates diu que no s'ha variat l'angle de gir i,
per tant, deuen tenir les mateixes dificultats ara que abans. Un camí obliga a girar a la dreta i
l'altre a seguir recte.

Alcaldessa.- Pregunta si ha arribat alguna queixa per escrit de l'empresa SARFA.

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Segueix amb la seva intervenció responent a l'alcaldessa que no
ha arribat  cap queixa de l'empresa SARFA i pel que fa a la senyalització de l'entrada del mas
Mates respon que aquella fletxa que donava peu a confusió està esborrada. 

Alcaldessa.- Intervé per explicar que respecte a les notícies de la premsa, la situació és la que
és, però tots hauríem d'aprendre que vol dir la paraula “imputat”. Aclareix que no cal estar
acusat per ser imputat i que el senyor Carles Pàramo ha estat imputat diverses vegades i pot
passar que després et desimputen, perquè veuen que no formes part de la causa o que no
tenen motiu per acusar-te.  Es pot  donar el  cas que t'imputin només per  demanar  la  teva
opinió, per demanar quina ha estat la teva actuació i, en tot cas, després se t'acusa. El que
passa és que quan s'imputa algú surt  amb lletres molt  grosses i  quan algú es desimputa
acostuma a sortir amb lletres molt petites.

Hi ha hagut aquí antecedents claríssims de notícies de persones imputades que després ha
sortit  la  notícia  de  ser  desimputats  en  lletres  petites.  Respecte  a  la  possible  imputació
comentada, considera que, en tot cas, hauran d'esperar que l'imputin i  després quin és el
resultat d'aquesta imputació. 

Creu que seria bo que tots aprenguéssim què vol dir la paraula imputats, perquè sembla que
sigui molt lletja i no vol dir que s'estigui acusat d'un delicte.

Sr.  Carles  Pàramo.-  Demana  la  paraula  a  l'alcaldessa  per  tal  de  respondre  alguna  de  les
intervencions que han  sortit   en aquest  ple d'algun dels regidors no adscrits a cap grup
municipal.

Explica que ahir a la xarxa social “Facebook” van penjar una nota que ara li pot servir per
contestar  les intervencions que ha sentit  en relació  a  la  qüestió  de la  imputació  que han
comentat. 

Referent a la notícia que va sortir en el diari, més que informar desinforma, perquè les coses
explicades a mitges porten a la confusió. El senyor Pàramo aclareix que no l'han imputat i
encara que l'imputessin no passa res, perquè la imputació és un acte que fa un jutge perquè
quan  hi  ha  una  sospita  es  pugui  concórrer  i  es  pugui  aportar  la  informació  que  calgui,
precisament per tal que no es converteixi en una acusació. El regidor diu que l'han imputat fins
a vuit vegades. Una vegada el varen imputar quan varen fer les obres del pati central de les
vivendes Sant Josep i uns veïns d'aquí Roses, que tothom sap qui són, la colla que són, el van
portar al Jutjat i el jutge el va imputar. El senyor Pàramo segueix explicant que quan ho va
poder explicar al jutge, aquest va arxivar la causa. Les vuit vegades que l'han imputat, mai ha
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arribat a haver una acusació formal. Sempre han arxivat les causes, perquè no hi havia cap raó
per estar imputat.

En aquell moment els que van portar a terme aquesta denúncia d'haver arranjat el pati central
de les vivendes Sant Josep i també la gent més gran podrà recordar que aquell pati estava ple
de xeringues, cotxes abandonats i gats morts. Aquell pati era un desastre. 

Com a alcalde va aplegar els 48 veïns d'un bloc i de l'altre aquests veïns van fer les seves
aportacions.   L'Ajuntament va aportar una sèrie de diners i allò va quedar arreglat i encara ara
està arreglat. Encara pensa amb el llimoner d'En Pascualin, que li van salvar el llimoner.

El jutge per justificar l'arxiu, va dir que només faltaria que s'acusés un polític d'haver acomplert
allò que havia promès a la campanya, perquè és veritat que li van dir que si votaven a la gent
de Convergència i Unió arreglarien els patis de les vivendes Sant Josep. Per tant, l'acusaven
d'haver complert un compromís electoral. Així que ja veuen fins a quin punt arriba aquest món
de la política. 

Ara amb la qüestió de la Federació de Municipis de Catalunya comenta que algú, com és el
que ha estat  president  de la  Federació de Municipis de Catalunya que,  a més a més,  és
alcalde de Sabadell, està imputat i acusat seriosament de tota una serie de delictes. A través
d'aquesta associació, sembla ser que alguns es treien un sobresou i, per justificar el sobresou
també pagaven les persones que eren membres de la junta i cobraven assistències com ara
els regidors estan cobrant ara aquí, cosa que no vol dir que siguin còmplices de res. 

De la mateixa manera que un jutge ha dit que aquesta forma de pagament no era correcte, els
presents es poden imaginar que un jutge digui que allò que han cobrat de l'Ajuntament estava
mal pagat i que els imputessin per malversació de cabals públics. 

Diu que aquest és el cas. Considera que va fer el que li tocava fer i lògicament que si li van
pagar dos-cents o tres-cents euros per cada reunió, que en tot l'últim any creu que van ser
1.600 €  l'any i que al cap de dos anys li diguin que no era correcte, si algú ho va fer malament,
que ho expliqui. Si ha de tornar els diners, els tornarà, no té cap problema. Diu que 1.600 €
encara els podria tornar, però pel que fa a aquestes quantitats cobrades, que eren 1.600 €,
també hi havia una retenció del IRPF. Per tant, el senyor Pàramo demana a tots plegats que
s'aclareixin i no creu que estigui imputat. 

Tot  seguit,  aprofitant  que el  ple és curt,  passa a llegir  el  que en aquesta xarxa social  va
publicar.

“Sou molts els que m'heu fet arribar preocupació per la notícia sobre cobraments il·legals a la
Federació  de  Municipis  de  Catalunya.  Us dono les  gràcies  pel  vostre  suport  i  mostra  de
confiança. Sabeu que podeu estar ben tranquils, que la nostra amistat mai serà traïda. 
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Mai faria res que us pogués avergonyir ni a vosaltres ni menys a la família o als ideals de país
que molts compartim. A tots, us repeteixo que podeu estar ben tranquils que, més que no pas
acusat,  el vostre amic se sent víctima de les “xapuces” dels que dirigien i administraven una
organització tan necessària com és la Federació de Municipis de Catalunya a la que amb orgull
puc dir que amb pro de la cooperació entre tots els ajuntaments catalans, juntament amb el
aleshores alcalde de Mataró i president de la Federació de Municipis, senyor Manel Mas, la
vàrem  engrandir  incorporant  la  Diputació  de  Girona,  fet  que  vàrem  repetir  incorporant
l'Ajuntament de Barcelona a l'altre organització municipalista catalana que és l'Associació de
Municipis de Catalunya.

Vaig formar part de l'Assemblea de la Federació de Municipis de Catalunya els anys 2006 i
2007  per  les  raons  que  la  justícia  haurà  d'aclarir,  perquè  suposadament  em varen  pagar
quelcom malament. Si és així, com no podria ser d'una altra manera, em comprometo a tornar-
ho i fer-ho amb molt de gust. No vull res que no em pertanyi. 

Els amics de sempre sabeu que a la política no hi he estat mai per guanyar, al contrari, com a
alcalde que he estat i des de l'any 90 fins ara sóc el que menys ha costat a l'Ajuntament de
Roses i com a president de la Diputació només vol dir que els que el succeïren a  la Diputació
es  varen  apujar  i  encara  mantenen  unes  assignacions  que  gairebé   doblen  les  que  vaig
mantenir aleshores, les més baixes de l'Estat. 

Puntualitza que quan va ser president de la Diputació, que podia triar el sou, ja que tots ho
feien, resulta que el president de la Diputació de Girona, que era ell, era el que cobrava menys,
pràcticament, de tot l'Estat Espanyol i la persona que el va succeir d'un altre partit, gairebé es
va doblar el sou. 

Llegeix, amigues i amics, als mitjans de comunicació, que més que presentar-se juntament
amb prop de cinquanta altres alcaldes i alcaldesses, com a acusat, els haurien de presentar a
tots  com  a  víctimes  pels  danys  col·laterals  derivats  d'una  investigació  concreta  contra
l'expresident  de la Federació de Municipis de Catalunya, senyor Manel Bustos. 

Per  la  seva  assistència  a  les  nombroses  reunions  de  treball  i  assemblees  en  aquesta
organització li varen transferir 3.310 € el 2006 i 1.462,50 el 2007. 

Les retencions i el IRPF practicats van ser de 1.890 i 387,50 €,  quantitats totes declarades. No
pot explicar on troben la suposada anomalia i a hores d'ara encara no ha rebut cap notificació
judicial  i  tampoc ho han fet al  Congrés,  on estan obligats per raó de la seva condició de
Diputats. 

He de dir que tot és molt desagradable i que sembla més adreçat al desprestigi personal com
a polítics implicats en aconseguir la independència que altra cosa. 

Els  amics i  les  amigues els  dic  que poden continuar  tranquils  i  als  nostres enemics i  als
mitjans que els fan la feina demanar-los de tornar pel camí de la moralitat. 
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També vull dir que per més bufetades que em fotin, per més mal que aquestes em provoquin,
mai em faran perdre ni les ganes ni la il·lusió i tot majoritàriament pel confort i la confiança de
família i amics que tot em feu arribar. 

A tots, gràcies i una abraçada i als mal parits que el dimoni més dolent dels pastorets se'ls
endugui a l'infern a cremar a les brases de la seva infelicitat i mala llet.”

Conclou  dient  que,  això  és  el  que  els  deia  a  ells  i  dóna  les  gràcies  d'haver  tingut  ara
l'oportunitat d'explicar-ho a través de la Televisió de Roses a tot el poble. 

Tot seguit respon el senyor Jordi Fernández que s'ha abstingut en la qüestió de la Cultura,
perquè els propietaris d'on treballa estan aquí . Aclareix que ha deixat anar la pregunta i se
senten les queixes del regidor, senyor Fernández que demana intervenir. 

Alcaldessa.- Denega la petició del senyor Fernández que demanava intervenir i que diu que
aquest no era un tema de pregunta i que, per tant, ni un ni l'altre tenen la paraula per a aquesta
qüestió. Demana al senyor Pàramo que respongui la intervenció en relació als Balins.    

Sr. Carles Pàramo.- Explica que els Balins es varen urbanitzar els anys 60 i ara, passats els
anys, amb el temps que fa que Convergència i Unió ha estat al govern de l'Ajuntament, hi ha
hagut tres plans generals. L'anterior pla general, el pla general de l'any 86 i el pla general de
l'any 2010. Aclareix que Convergència i Unió no ha estat en cap d'aquests plans generals.
Tècnicament, l'any 93, Convergència i Unió va reaprovar el Pla General de l'any 86 i, per tant,
el que ha regit en aquell espai ha estat sempre normes imposades per altres. El que vol dir que
Convergència i Unió ha viscut i ha anat fent el que tocava.  

Segueix explicant que el Pla General de l'any 1986, tornat a aprovar l'any 1993, hi havia com a
mínim, si la memòria no li falla 43 unitats d'actuació i 2.000.000 m2 urbanitzables a Roses i si
algú pregunta per la seva unitat d'actuació, potser són 10.000 m2, sobre 2.000.000 de m2.
Aclareix que l'Equip de Govern de Convergència i Unió,  mentre que ell ha estat alcalde i ara
que és regidor, ha tirat endavant una unitat d'actuació que afectava no pas els propietaris
concrets que tenen una parcel·la ja que durant anys i anys ja els estava bé com estava. Han
tirat endavant Santa Margarida, que en aquell temps va costar a Roses 10.000.000 € i que ara
valdria 20.000.000 € i afecta milers de propietaris. 

No es van dedicar a la  zona dels Balins, que és una zona que la majoria dels que estan aquí,
potser hi han passat un cop a la vida. Es varen dedicar a les zones on de veritat s'implica la
vida econòmica i la vida social del poble. 

Varen  fer  tot  el  Fumats.  A  la  urbanització  del  mas  Fumats,  els  propietaris  van  venir  a
l'Ajuntament  de Roses i  van preguntar  quan valia  la  urbanització  i  si  valia  500 milions de
pessetes, ells van contestar que ja en tenien 250 milions estalviats i els van posar sobre la
taula.
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Després va venir La Garriga, La Llosa i el mas Boscà. L'Equip de Govern no ha estat mai parat
i l'Ajuntament pot fer allò que pot fer i no pot fer més. Per a uns tenen molts arquitectes i per a
altres  molt  pocs  arquitectes.  Per  a  uns  tenim  molts  interventors,  per  altres  molt  pocs
interventors. Tenim i fem allò que podem fer. Aleshores, si algú es pensa que l'alcaldessa i els
regidors, l'únic que hem de fer és solucionar els problemes personals de les persones, dons
tot i que personalment lamenta molt els problemes que tenen, però la maquinaria municipal es
dedica a altres coses. 

Quant a Benestar Social, el senyor Pàramo explica que quan va entrar d'alcalde hi havia tres
persones i això vol dir que han creat  l'Àrea de Benestar Social. 

A l'Àrea d'Esports, han fet dos camps de futbol, una piscina i camps de gespa. 

Si algú pregunta què més han estat fent durant tots aquests anys, respondrà que gairebé tres
kilòmetres de passeig, si comptem Canyelles Petites. També han fet camins de ronda; han
cobert la riera i  han fet rotondes, encara que siguin mal fetes. 

Han fet molta feina i si algú vol reclamar, també hauria de reclamar als seus antecessors: Pere
Sanés, Jaume Noguer i Joan Bataller. Tots aquests, durant aquests anys, perquè estan parlant
dels anys seixanta (sic). 

Pregunta per què no reclamaven els seus drets als propietaris. Hi ha hagut un canvi i s'aprofita
perquè una persona que és amiga seva ho va comprar fa deu anys,  ara li  venen tots els
problemes. 

Respecte als problemes acumulats de quaranta anys, quan es tracta d'una persona amiga,
defensa que els seus amics poden fer el que vulguin i només faltaria que no fos així. A més, vol
que quedi clar que aquesta persona va venir a l'Ajuntament i va dir que volia acabar les obres i
va ser la pròpia maquinària municipal que li va dir que sí, però no pas amb les condicions dels
anys  seixanta,  sinó  amb les  condicions  d'ara.  L'interessat  va  respondre  que  mantenia  el
compromís fins els anys seixanta i no al que li demanen ara. 

Repeteix que aquests propietaris d'aquestes parcel·les pregunta per què no s'han espabilitat.
Respecte a aquesta qüestió, explica que va escriure un article que portava el nom de “Dos es
barallaven i el tercer va rebre”. El senyor Pàramo diu que això sol passar i a l'àrea d'Urbanisme
passa moltíssim. 

Amb tots els anys que fa que el senyor Pàramo és a l'Ajuntament i després del que ha vist a
l'Ajuntament i a la Diputació i constatar tots els problemes que tenen els regidors, alcaldes i
alcaldesses, l'urbanisme no hauria de ser municipal, perquè l'urbanisme és la font de tots els
problemes. El senyor Pàramo diu que si té algun enemic ve a causa de l'urbanisme. Explica
que no té cap enemic per haver fet un camp de futbol ni un teatre, ni una biblioteca, ni haver
cobert  la riera.  Té enemics,  perquè aquell  volia guanyar no sap quant i  resulta que no ha
guanyat el que pensava o té enveja que aquell altre ha guanyat més que ell.  Aquest és el
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problema  i  aleshores  sempre  que  han  vingut  persones  durant  el  temps  que  ha  tingut  la
responsabilitat d'aquest poble en temes urbanístics, els diu que s'ho miren de lluny. Explica
que hi ha una norma aprovada, un POUM o un Pla General i en aquest cas pot dir que no la va
aprovar Convergència i Unió, sinó que va votar-hi en contra.

Aleshores, si algú té un problema amb el seu veí i si creuen, fins i tot que l'Ajuntament els està
perjudicant, demana sisplau que vagin i posin una denúncia. Aconsella que busquin un bon
advocat i que es defensin. L'alcalde o l'alcaldessa que hi ha hagut abans i els alcaldes que els
han precedit en el càrrec,  així com l'alcalde de Castelló i el de Sant Pere Pescador, no fan allò
que els sembla, sinó allò que la llei els permet i avalat pels tècnics que hi ha, el secretari,
l'arquitecte, l'interventor i qui faci falta. Estan en un estat de dret i les coses s'han d'ajustar a
dret i quan en una qüestió de dret algú discrepa, té un camí claríssim que és el de la justícia. A
molta gent li ha dit que només faltaria que si algú ha de fer un contenciós o una denuncia en
contra de l'Ajuntament per defensar els seus drets, no ho fes i que si ell s'hi trobés també ho
faria.

Personalment,  lamenta aquesta situació  i  aquestes ganes d'imputar  contínuament    a  “En
Pàramo” això, allò i el de més enllà com si fos el pare patacs de tot. Tot plegat, troba que
cansa,  però  no  el  dessil·lusiona.  Això  ja  ho  ha  dit  abans,  ho  ha  dit  als  companys  de
“Facebook” i va comprovar que el senyor Giner va fer un “m'agrada” la qual cosa agraeix, però
troba que n'hi ha “un fart”. 

A la pregunta de per què hem demanat un informe al despatx d'advocats Pareja, respon que
és perquè aquesta persona estigui ben tranquil·la, pel fet que quan va venir aquesta persona
també va sospitar dels tècnics municipals, perquè un és parent de l'altre i l'altre ha fet un xalet
i no sap quantes coses més. Per aquest motiu va creure millor -esperant que no s'ofenguin els
tècnics municipals- d'encarregar-ho fora, a un despatx professional reconegut i independent,
perquè digui el que li sembla. 

Aquest despatx ha dit el què ha dit i si no li agrada li torna a dir que busqui un altre advocat
que defensi el contrari del què ha dit aquest altre. Afirma que aquí s'acaba la història i vol fer
constar que mai ha rebut a ningú per parlar de temes urbanístics si no ha estat en presència
del secretari. Sovint quan ve algú que no és el propietari d'allò que vol comprar o qualsevol
altre acció, el senyor Pàramo li diu, que vol que la informació que aquesta persona tingui, la
tingui també la persona a qui vol comprar la finca. Aleshores, fa venir a l'Ajuntament les dues
parts, per tal que els ho expliqui als dos i per tal que els dos disposin de la mateixa informació.

El regidor d'urbanisme no vol que en cap cas algú pugui sortir del despatx dient “En Pàramo
m'ha dit això” . Malgrat tot, ha estat vuit vegades imputat. El senyor Pàramo diu que, cap
problema i que el poden imputar vint-i-cinc vegades. S'adreça a tots dient que poden estar
ben tranquils. Ningú s'haurà d'avergonyir de l'alcalde que ha tingut, de l'amic que ha tingut,
ningú s'haurà  avergonyir mai del familiar que té. 
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Alcaldessa.-  Passa la  paraula  al  senyor  Josep Ma.  Mas Blanch  per  tal  de  respondre  una
queixa de veïns del carrer Francesc Macià. 

Sr. Francesc Giner.- Diu que no estava acusant ningú. Diu que simplement ha fet la pregunta
del per què si en sessió ordinària del 18 d'octubre del 2013 aquest ple va acordar requerir a
una immobiliària que tenia unes obligacions, com és que aquestes obligacions a dia d'avui no
s'han complert. Aclareix que només ha demanat això. 

Sr. Carles Pàramo.- Respon que ha entès molt bé que no l'acusava de res, sinó que potser
venia escalfat per altres que sí  que l'han acusat. Demana disculpes, precisament per això,
perquè quan ha parlat, li ha dit al senyor Giner que hi va posar “m'agrada”. Té interès en aclarir
això per tal que ningú interpreti que s'estan discutint, sinó que estan debatent coses. 

S'ha  recordat  d'aclarir  la  qüestió  del  despatx  Pareja  i  ara  mateix  no  li   sap  respondre
exactament això que demana, però demana que li quedi clar que l'Ajuntament  reclama a algú
que ho faci. L'Ajuntament reclama d'acord amb la seva percepció de la legalitat, no vol dir que
l'altre no es pugui defensar i dir que res de res, que interposa un contenciós per no complir allò
que reclama l'Ajuntament, perquè considera que no té raó. Aleshores, tornen a ser allà mateix,
anant a davant d'un jutge. 

Entre altres coses, si pregunten per què no han insistit, la resposta és que han tingut molta
feina en fer altres coses i de tota aquesta feina en pot fer un llistat, llistat al que afegeix la
Ciutadella que és una de les coses que també han fet. 

Sr. Josep Ma. Mas Blanch.- Respon un parell de preguntes relacionades amb la seva àrea. 

- En relació als motius nadalencs, el senyor Mas Blanch ha sentit com el regidor Francesc
Giner ha esmentat el carrer Francesc Macià  i la plaça Llevant, per la qual cosa l'informa que al
carrer Francesc Macià li han posat vuit o nou figures que per uns poden ser moltes, per altres
poden ser poques. La decoració nadalenca va a gustos. I quant a la il·luminació de la plaça
Llevant, li sembla que està il·luminada tota l'avinguda Montserrat fins a la plaça Llevant, si mal
no recorda, tot i que si hi ha algú que vol més il·luminació a la plaça Llevant, s'ho poden tornar
a mirar per l'any que ve. 

- Pel que fa a les places de les vivendes Sant Josep, li sembla que tots els passos són públics
i,  per  tant,  els  neteja  Rosesnet.  Hi  ha  una  placeta  que  és  pública  que  també  la  neteja
Rosesnet. Hi ha dues placetes que són privades que són les de les vivendes Sant Josep, les
utilitzen d'aparcament i  les haurien de netejar ells.

Alcaldia.- Fa ús de la paraula per respondre les intervencions del senyor Carles Ferrer. 

- Fa ús de la paraula, per respondre als precs del senyor Carles Ferrer i pel que fa al primer
prec de rebaixar  el  sou dels  regidors,  l'alcaldessa li  respon que tot  i  que la  memòria,  de
vegades,  ens falla,  quan el  Grup municipal de Convergència i  Unió va entrar  a l'Equip de
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Govern ja es van abaixar el sou. Fa quatre anys que els regidors  estan cobrant menys que el
que cobraven i també el senyor Carles Ferrer que a l'anterior Equip de Govern. L'alcaldessa
recorda que l'Equip de Govern de Convergència i Unió es va abaixar un 5% el sou, quan va ser
el  moment  i  també  van  renunciar  a  la  paga  doble  amb  solidaritat  amb  els  treballadors.
L'alcaldessa, tot i que ara espera que els treballadors la puguin tornar a cobrar, evidentment,
els regidors no la cobraran. I, pel que fa a les assistències, que també es cobren en el Consells
d'Administració, ja fa temps, creu recordar que fa més de dos anys que es van abaixar un
50%.

L'alcaldessa  creu  que  la  dignitat  dels  aturats  es  recupera  quan  troben  feina,  no  perquè
aportem més diners. Tota aquella ajuda que l'Ajuntament els pugui donar, que està permesa i
és competència de l'Ajuntament, són uns esforços importants i  una ajuda que l'alcaldessa
afirma que des de Benestar Social és molta.

Sr. Jordi Fernandez.- Recorda a l'alcaldessa que falta una pregunta per respondre. Recorda
que  havia  demanat  si  hi  havia  una  actuació  més  d'asfalt  al  mas  Mates,  a  la  qual  cosa
l'alcaldessa respon que ho havia entès com un prec.

Tot seguit, per al·lusions, demana de poder contestar al senyor Carles Pàramo, que considera
que li  ha fet un atac personal.  Primer de tot demana al senyor Pàramo si  sap on treballa,
perquè el seus “jefes”  són del municipi de Peralada i que, ell  sàpiga, no tenen vivenda a
Roses. El senyor Fernández suposa que el senyor Pàramo deu pensar que encara treballa en
una fleca del municipi, però ja fa més de dos anys que no hi treballa. 

També creu que, en política, a banda de ser honrat, s'ha de semblar i vuit imputacions per
actuacions municipals essent alcalde.... tot i que troba correcte l'explicació, que li han donat
però, pel fet de cobrar dietes que suposadament són il·legals, la gent ho veu diferent.

Sr. Carles Pàramo.- Respon la intervenció del senyor Jordi Fernández dient que li ha fet gràcia
que les persones que tenen una certa relació amb una determinada persona, s'hagin abstingut
d'una cosa que alguns dels que s'han abstingut van ser els iniciadors. 

Aleshores, li explica que li  ha fet gràcia i fa referència a això. Afirma que no ha cobrat res
il·legal i per això s'adreça al senyor Fernández que sent que li diu. “molt bé, molt bé ...”  i li
podria anar explicant les vuit imputacions i respecte a l'última qüestió que s'ha plantejat quant
al cobrament d'assistències de la Federació de Municipis també és una qüestió derivada de
l'actuació  municipal.  Pel  fet  d'estar  dins  de  la  Federació  de  Municipis  va  treballar  per
aconseguir que la Diputació entrés a la Federació de Municipis i això creu que és un orgull i si
per  a  formar-ne  part  hi  ha  d'estar  dos  anys i  et  paguen  el  que  els  toca  pagar,  amb les
corresponents retencions,  “mil  euros per  vint-i-cinc  o trenta reunions”   (sic),  dons això és
menys del que el senyor Fernández està cobrant ara avui, per assistir a les sessions. 

Puntualitza  que aquests  imports els  cobrava havent  d'anar  i  tornar   a  Barcelona i  fer  les
reunions allà. El senyor Pàramo s'adreça al senyor Fernández dient-li  que tot i que no sap
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exactament què li paga l'Ajuntament per assistir a les sessions, està segur que a la Federació
de Municipis ell cobrava menys. I tant legal o tant il·legal és la quantitat que va cobrar de la
Federació de Municipis com la quantitat que el senyor Fernández està cobrant ara i avui per
assistir a la sessió. 

Alcaldessa.-  Puntualitza que,  en tot  cas,  ja  n'hi  ha  prou.  L'alcaldessa ha sentit  que a les
sessions de l'Ajuntament s'han fet servir  els termes desimputat, imputat i  que aleshores al
senyor Fernández ja li semblava bé.... Espera que aprengui què significa la paraula imputat,
perquè és important i ara que és polític i està assegut en una cadira com a polític, li pot passar
un dia d'aquests. Demana a tots que aprenguem què vol dir ser imputats i amb aquesta lliçó
desitja a tots els presents un bon Nadal. 

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 21:12 hores,
de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo  
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